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prima ja,  

 
 

Poštovani kolege pčelari,  
organizatori Zlatnog Ulišta. 
Ostao sam neugodno iznenađen saznanjem da je 17. Zlatno Ulište otkazano. Kao 
organizator našeg Međimurskog  ocjenjivanja meda, znam koliko je potrebno truda, 
znanja i odricanja za organizaciju istog, a daleko smo od Vašeg tj možemo samo učiti 
od Vas.  
Isto tako Šampion sam na Više međunarodnih ocjenjivanja, (između ostalog na 16. 
Zlatnom ulištu), i mogu reći da je Zlatno Ulište  jedno od najboljih.  
Treba netko pogledati malo bolje što radite  za pčelarstvo svog kraja, od ocjenjivanja, 
zaštite  Meduna, borite se protiv patvorina i za kvalitetu meda. I netko to makne 
potezom pera. 
Nastavite dalje, nemojte mariti za one koji ne žele napredak, i vidimo se na 17. 
Zlatnom Ulištu 2024 
Željko Trupković 
OPG Pčelarstvo Trupković 
 


